
Agenda til FAU møte for Madlavoll skole 20/11-23

Tid: Mandag 20/11 fra kl. 1900-2030
Sted: Madlavoll skole

På møtet: Anne Linn Eielsen Head, Kevin Tysdal, Lene Erikson, Sandra Ellefsen Støylen,
Synnøve Holgersen Høivik, Marie Backer, Kristin Von der Lippe, Kenneth Kilter og Håkon
Fossmark.

11-23/24: Status fra rektor

● Viktigste saker på skolen siden sist
● Nasjonale prøver - FAU ønsker informasjon og diskusjon rundt resultater (resuktater

5. trinn:
https://www.udir.no/tall-og-forskning/statistikk/statistikk-grunnskole/nasjonale-prover-
5.-trinn/)

● Læringsmiljø på skolen - status spesielt med tanke på klasser med bistand fra
Lenden eller andre tiltak iverksatt

● Barnefattigdom på Madlavoll (ref. sak i Aftenbladet om temaet på Vardenes:
https://www.aftenbladet.no/lokalt/i/EQryga/rektor-har-aapnet-gratisbutikk-noen-elever
-har-ikke-stoevler-eller-regntoey-og-gaar-tynnkledde

● Hva skjer med helsesykepleier?

Vedtak: Sak om helsesykepleier følges opp med Stavanger kommune. Sak om fattigdom
settes opp som diskusjonssak på senere møte. For øvrig tas rektors status tas til orientering.

12-23/24: Vedtekter for FAU Madlavoll skole

Se vedlegg for forslag til vedtekter for FAU Madlavoll skole utarbeidet av Lene Erikson og
Kevin Tysdal.

Vedtak: Vedtekter for FAU Madlavoll skole vedtas og virker fra og med vedtaksdato. Seks
personer stemte for at representanter til FAU velges hvert år, én stemte for at de velges
annethvert år.

13-23/24: Valg av 17. mai-komite

Marie Backer presenterer forslag i møtet:

Vedtak:

Marie Backer, Gea Sønstabø, Tone Hafnor, Ingrid Skjold Olsen og Åse Godal velges som
17. mai-komitemedlemmer for Madlavoll.

14-23/24: Foreldreforedrag skoleåret 23/24
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Håkon Fossmark og Lene Erikson har sjekket nærmere mulighet for foreledreforedrag
sammen med Madlamark skole. Madlamark var allerede godt i gang med planleggingen av
sitt arrangement, som blir i februar 2024. De ønsker oss veldig velkomne til å arrangere
sammen med dem - men da med deres planlagte foredrag.

Madlamark har allerede avtalt med foredragsholder Eline Grelland Røkholt fra
organisasjonen Løvemammaene. Temaet de har valgt seg ut er: Sorgstøtte til barn i
skolesammenheng. Hvordan støtte barn som mister noen de er glad i. Hva må en tenke på
når barn sørger. På hvilken måte kan/vil det påvirke skolegangen?
https://lovemammaene.no/lovemammaene-pa-fagdag-i-karmoy-kommune/?fbclid=IwAR3OT
gXn4xBb5LcrFimUcd8WIVkeHkr6ULpVgjeaDieUDWZIXhmcMUN3yHI_aem_AcdvDH5WOL
V292H3UABa3UlLJMxhUXvqW7gUzvW-NIT4nFgR2B0CGRjGE1o_H2VFzkw

Vedtak: Madlavoll arrangerer foreldreforedrag. Sandra, Håkon og Lene jobber fram et
foredrag til tidlig 2024. Det er ønskelig å gjøre det sammen med Madlamark ved neste
anledning.

15-23/24: Årshjul

Se vedlagt årshjul utarbeidet av Lene Erikson.

Vedtak: Årshjul vedtas.

16/23-24: Evaluering av trafikkaksjon

FAU, med god hjelp fra klassekontakter, har gjennomført trafikkaksjon over to uker i
månedsskiftet oktober/november, med mål om å redusere kjøring til skolen samt veilede
foreldre til hvor barn kan slippes av og ikke.

FAU gjør en evaluering på møtet, og tar også en diskusjon på om det er behov for en ny
aksjon i januar/februar.

Vedtak: Evalueringen viser at:

● Det er en god del trafikk.
● Mangelfull skilting.
● Det bør lages tekst til nettsiden med oppsummering og FAU-anbefaling.
● FAU må ta opp varelevering med butikk/kommunen.
● Det kom gode tilbakemeldinger også fra foreldre.
● Bør få vakter fra foreldre i stedet for FAU og klassekontakter.
● Sjekke mulighet for refleksaksjon på skolen. Skryt for gå til aksjonen.
● Neste aksjon bør være i forkant av klokkestilling.

For øvrig tas saken til orientering, og det vedtas at FAU arrangerer årlige aksjoner.

17/23-24: Evaluering av kafé på Hei verden-dag

FAU tar en evaluering av hva som funket og hva som ikke funket i kafedriften.
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Det kom inn 7595 kroner. Utgiftene (saft, kaffe, kopper, servietter) var på 3561 kroner. I fjor
kom det inn nesten nøyaktig dobbelt så mye, men da var også prisen dobbelt så høy. Cirka
samme salg, med andre ord. 7595 kroner i inntekter betyr at det ble solgt rundt 1500
porsjoner av kaker/kaffe/saft.

FAU tar en diskusjon i møtet om en ønsker å arrangere ny kafe på aktivitetsdagen i juni.

Vedtak:

Følgende erfaringer verdt å ha med seg til planlegging av senere kafeer:

● Vurdere behov for færre vakter til å stå og selge.
● Konkrete oppgaver til kaffekokere og safthenting.
● Sjekke mulighet for flere kaffekanner.
● For billige varer? Diskuteres til neste kafé.
● Mye boller igjen.
● Presisere at inntekter går til kafé.

Overskuddet fra kafeen gis til Hei verden.

18/23-24: Utenforskap i skolen

Hva kan FAU gjøre for å bidra til inkludering, for eksempel på dager som Halloween,
bursdager m.m.?

Årshjul for klassearrangementer?

Skolen mangler faste rutiner for hvordan de årlige sosiale klasseaktivitetene skal arrangeres.
På andre skoler blir foreldre i alle klasser delt inn i grupper som har ansvar for sosiale
aktiviteter gjennom året: Høstgruppe, Vintergruppe, Vårgruppe og Sommergruppe. I
oppsettet er det nevnt viktige arrangementer for hver gruppe, f.eks Halloween for
høstgruppen, julefrokost for vintergruppen osv.

Det virker som en god måte å engasjere alle foreldre på, gjøre det mer forutsigbart hva man
skal bidra med og sikre at det blir gjennomført jevnlige arrangementer uten at hele byrden
ligger på klassekontaktene. Kanskje denne ordningen kan egne seg på Madlavoll også?

Jeg synes det er viktig at dette settes opp på agenda nå så tidlig som mulig i skoleåret. Vi
kunne kanskje blitt enige om å lage en mal for arrangementene som distribueres via
klassekontaktene ut til foreldrene? Jeg kan hente inn litt konkrete eksempler fra andre
skoler.

Vedtak:

Saken tas opp igjen på neste møte. Kristin Von der Lippe sender ut mer info, slik at FAU kan
drøfte med klassekontakter.



19-23/24: Elevkveld på Madlavoll

Forslag fra Kristin von der Lippe: Kan FAU ta initiativ til at foreldre/elever arrangerer 1-2
elevkvelder i løpet av skoleåret? Sammenkomst med disco, spill, kiosk, kahoot, bingo osv. i
et par timer. Kan bli et godt bidrag til skolemiljøet. Spesielt på 5.-7. trinn kan dette være
aktuelt. Kanskje vi kan ta opp dette som et ledd i temaet om organisering av de årlige
klasseaktivitetene?

Forslag til vedtak: Saken tas opp på neste møte og ses i sammenheng med sak 18-23/24.

20-23/24: Eventuelt

● Status rehabilitering av Madlavoll
● Økonomi: FAU har 42.001 kroner på konto, pluss noen tusenlapper i kontanter. Disse

overføres økonomiansvarlig Synnøve når bankkonto er opprettet og Brønnøysund
oppdatert.

● Ballbinge: Lys i ballbingen. Sjekke hvorfor det er slått av?
● Skolegudstjeneste - godt opplegg for de som ikke skal der.
● Referater må ut på nettsiden.
● FAU Gosen - revyen skal ikke legges ned.

Vedtak: Saken tas til orientering. Sjekker mulighet for kronikk/debattinnlegg.


